
ZAPISNIK

a । 'Sa sjednice upravnog odbora ”Kino kluba Zagreb”»održane dne
22.I V £964.g.
Sjednici su prisustvovali slijedeći drugovi: Hoholač Vladimir, Dopler 
Dragog Šamee Milan , Orešćanin Miloš, Hruškovac Mladen i Mikuljan 
Miroslav«

Predložen je slijedeći dnevni red:
I) Čitanje zapisnika sa prošle sjednice i čitanje dopisa.
2) Preciziranje rada upravnika
3) Izvještaj o izlasku biltena
4) Uređenje prostorija
5) Bazno

Dnevni red je usvojen,te je pređeno na prvu tačku.

1/ Predsjednik kluba je pročitao dopis od Kino saveza Hrvatske u kome 
sex traži da klub dostavi ovom Savezu zapisnik sa godišnje skupštine 
kao i zapisnike sa sjednica, kako bi se klub mogao registrirati.
Ostali dppisi,kao i zapisnik sa prošle sjednice , nisu se čitali pošto 
upravnik kluba nije bio prisutan.

2/U vezi ove tačke konstatirano je da dosadašnji upravnik kluba ne zado
voljava na svom radnom mjestu,te da kao takav ne opravdava sredstva koja 
prima kao mjesečnu nagradu.Nemarnost upravnika osjeća se na nizu kance- 
lariskih poslova kojix su neuredno obavljani ili gotovo nikako.
Zaključeno je da se sa upravnikom razgovara po tom pitanju, te da se po
duzmu odgovarajuće mjere.

3/ Propagandist govori o sadržaju I. biltena ,te ističe da je mate
ri jalnapisan te da je samo potrebno izvršiti štampanje.

4/ Zaključeno je da se okreče gornje prostorije,a tehnička sredstva 
da se presele u susjednu prosroriju.
U donjim prostorijama će se pojačati rasvjeta sa zidnim armaturama,a 
na prozore ćese staviti tamni papir kako bi seprojekcije mogle obavljati 
i po danu. Na ovoj sjednici je prihvaćeno da se kupi šest zidnih 
armatura po cijeniibdž 2600 Din po komadu što iznosi ukupno 15 600 Din. 
Zaključeno je da se izvrši pokus u donjim prostorijama sa koloriferima 
i ventilatorima u vezi odstranjenja vlage. Za pokus su zaduženi drugovi 
Hoholač Vladimir i Drago Dopler.

5/ Razno
Pod ovom tačkom predsjednik kluba predlaže da bi klub trebao sudjelovat 
sa svojom ljudima i klubskom tehnikom na smotri pionira i omladinaca,koja



II

će se održati 5. 5 1964.g. u Omladinskom klubu "Mladost” u Zagrebu.
Za ovo se zadužuju drugovi Lukas »Hruškovac te Šamec koji već radi u orga 
nizacionom odboru.
Šamec daje prijrdlog daše u donjim prostorijama omogući drugu Hajdler 
Krunoslavu rad sa djecom i omladinom u vrijemenu od 10 do 13 sati sva
kog utorka« Prijedlog je prihvaćen.
Orešćanim istiće potrebu o prikupljanju onih članova kluba »koji su 
skloni obiteljskom! putopisnom filmu,k^ko bi se pojačalo članstvo kluba. 
Ti članovi bi se sastajali srijedom i^petkom več prema njihovim mogućno
stima.
Zaključenoje da se kupe 2 sijalice od 500Wati, 2 sijaliceod 12Voltižx 
ilOOWati za Eumig8 , te da se kupi sijalica za montažni stol”Yashika" 
od 220 Volti i 75 Watao
Zaključeno je da se po mogučnoati izda publikacija Maksimilijana Paspe«

Ovime je sjednica upravnog odbora bila završena.

Zapisničar:
/Mikul-^m Miroslav/

Predsjednik: 
/Šamec Milan/^Z t


